
                                  

 

 

Protokoll fört vid Hallands Bridgeförbunds årsmöte 8 oktober 2023,  
BK Falkenbergs lokal, Falkenberg. 
 
Närvarande: 14 medlemmar  
Delges: Samtliga klubbar  
 
§ 1. Mötet öppnades av Hallands Bridgeförbunds ordförande Peter Krug, som hälsade alla 
välkomna. 
 
§ 2. Årsmötet beslutade att vid behov fastställa röstlängden. 6 av distriktets klubbar var 
representerade vid mötet. 
 
§ 3. Till ordförande för årsmötet valdes Peter Krug.  
 
§ 4. Till sekreterare för årsmötet valdes Marie Ynner. 
 
§ 5. Till justeringsmän för mötet valdes Anders Aronsson och Maya Lo Björk Heed. 
 
§ 6. Årsmötet förklarade mötet behörigt utlyst enligt stadgarna.  
Svante Hallén uttryckte att det är anmärkningsvärt att det inte har framgått av kallelsen inför 
årsmötet vilket datum som motioner ska vara inlämnade. Christer Grähs menar att det bör 
vara upp till var och en att inhämta information hur man går till väga om man är intresserad 
av att lämna in en motion. Styrelsen tar till sig Svantes åsikt och kommer fortsättningsvis att 
påminna medlemmarna cirka en månad innan motioner ska vara inlämnade.  
 
§ 7. Dagordningen fastställdes. 
 
§ 8. Ordföranden föredrog verksamhetsberättelsen för år 2022/2023 (se bilaga).  
Lennart Nordberg redogjorde för budget och det ekonomiska utfallet för  
verksamhetsåret. Resultatet visar på ett minus på 26 429 kronor. Huvudorsakerna till 
resultatet är att Hallands Bridgeförbund sponsrade spelarna i DM Hcp 30 plus med  
100 kronor per spelare samt sponsringen av Andrea och Maya Lo i deras medverkan i 
transnationella öppna EM lag Mixed i Strasbourg, Frankrike. 
 
Lennart redogjorde också för revisionsberättelsen (se bilaga). 
 
Årsmötet beslutade att godkänna den ekonomiska redovisningen och lägga den till 
handlingarna. 
 
§ 9. Årsmötet godkände och fastställde resultat- och balansräkning.  
 
§ 10. Årsmötet beviljade ansvarsfrihet till styrelsen för det gångna verksamhetsåret. 
 
§ 11. Medlemsavgiften till Hallands Bridgeförbund beslutades kvarstå på 30 kronor. 
 
§ 12. Kommande styrelse fick i uppdrag att gå igenom och godkänna budgeten. 
 



§ 13. Inga motioner hade inkommit inför årsmötet. 
 
§ 14. Styrelsen önskade lyfta/behandla ett antal ärenden vid årsmötet.  
 

• Vid den senaste distriktsträffen i Örebro lyftes frågan om att ersättning till 
tävlingsledare borde beskattas. Hallands Bridgeförbund betalar idag 1 500 kronor i 
ersättning för tävlingsledare vid tävlingar. Styrelsen avvaktar ett klargörande när det 
gäller ersättningsfrågan och årsmötet godkände att kommande styrelse eventuellt 
genomför förändringar under året.   

 

• Bridgeklubbarna Lövet och Veddige har avvecklats då dessa inte uppfyllde 
Bridgeförbundets regler för vad som ska känneteckna en förening. Medlemmarna har 
därför lämnat klubbarna och Hallands Bridgeförbunds styrelse avser att skicka in en 
begäran till Svenska Bridgeförbundet om att avsluta klubbarna. Årsmötet godkände 
att styrelsen begär att få avsluta klubbarna.  

  

• Det kommer att införas nya regler vid lagmatcher med förslag på 2 VP avdrag vid 
försent spelad match där man inte i god tid har begärt dispens (undantag för 
sjukdom). Lars-Anders Callenberg menar att det ska vara sista speldag ”speldagen” 
som gäller, annars får laget som inte kan spela den dagen i god tid kontakta sina 
motståndare. Utifrån diskussionen vid årsmötet kommer reglerna för lagtävlingar att 
omformuleras inom kort.  

 
Dispensansökan för lagmatcher ska fortsättningsvis skickas till Britt-Marie.  

 

• BK Falkenberg har meddelat att man har svårt att få spelare till Nygammalt med 
maximalt 10 mästarpoäng och vill att Hallands Bridgeförbund återgår till reglerna där 
de nya spelarna fick ha maximalt 15 mästarpoäng. Britt-Marie förklarar att det är alla 
klubbars ansvar att ta hand om nya spelare och det är därför viktigt att 10 
mästarpoäng bibehålls. Det var bara tillfälligt under pandemin när kursverksamheten 
var inställd som styrelsen beslutade att ändra mästarpoängen från 10 till 15. 

 

• Årsmötet förde en fortsatt diskussion kring DM-lag, där det inför kommande säsong 
endast är 10 lag anmälda. Upplägget kommer att bli att 5 matcher spelas i förväg och 
att det inför helgen den 9–10 mars 2024 avgörs vilka som blir DM-mästare när de 
återstående 4 matcherna spelas. Svante Hallén hänvisade till hans inlägg på 
Hallands Bridgeförbunds forum och vill komplettera inlägget med att tiden för att 
spela matcherna blir orättvis, då en match på kvällstid i princip kan pågå hur länge 
som helst, medan de fyra sista matcherna är strikt begränsade tidsmässigt. 
Christer Grähs menar att det är bra om styrelsen fortsättningsvis förbereder sig för 
olika scenarier/upplägg utifrån hur många lag som anmäler sig. Årsmötet ger 
styrelsen i uppdrag att arbeta vidare med förslag utifrån olika scenarier av antal 
anmälda lag och vad som ska gälla framöver. 

 

• Det är svårt att få nya lag till DM, Hallandsserien och Vi i Fyran. Anders Aronsson 
påtalade att det inte framgick av inbjudan till Vi i Fyran att det handlar om kvalificering 
till Allsvenskan division 3. Hans lag har önskemål om att få kvala upp till division 3, 
men har ännu inte fått något svar från Svenska Bridgeförbundet hur laget ska gå till 
väga, då det endast är ytterligare ett lag i Halland som anmält intresse. Vi är eniga 
om att det även fortsättningsvis måste finnas möjligheter att kvalificera sig för spel i 
division 3 och det ska finnas tydlig information hur man går tillväga. Den nya 
styrelsen fick i uppdrag att diskutera hur Halland ska få fler nya spelare till lagspel 
och tävlingsspel, exempelvis att återinföra Hallandsserien trainee och få fler klubbar 
att spela Nygammalt. 

 



 
 
§ 15. Årsmötet fastställde att styrelsen ska bestå av 6 ordinarie ledamöter inklusive 
ordföranden samt två suppleanter.  
 
§ 16. Till distriktsordförande för ett år 2023/2024, valdes Peter Krug. 
 
§ 17. Till ordinarie ledamöter för två år valdes Bobbo Jovic och Britt-Marie Warborn (omval) 
samt Christer Grähs (nyval). 
 
§ 18. Till suppleanter för ett år valdes Roger Wiklund och Maria Ohlsson (omval). 
 
§ 19. Till revisorer på ett år valdes Olof Helmersson och Sabina Sahlin (omval). 
Som suppleanter för ett år omval Gunvor Bengtsson och Görel Upphoff (omval). 
 
§ 20. Till valberedningen valdes Mats Sandequist (omval) och Elisabeth Olsson (nyval). 
Elisabeth kommer att vara sammankallande. Styrelsen fick i uppdrag att adjungera ytterligare 
en person till valberedningen.  
 
§ 21. Årets Bridgehallänning  
Utmärkelsen årets Bridgehallänning tilldelades Maya-Lou Björk Heed och Andrea Nilsson 
utifrån följande motivering: 
 
Maya Lo Björk Heed har tillsammans med Andrea Nilsson under många år utvecklats till att 
bli fantastiskt duktiga bridgespelare. De har genom stor träningsvillighet bäddat för att kunna 
visa sina fördjupade bridgekunskaper i såväl juniorlandslagsuppdrag som i distrikts- och 
klubbtävlingar. Deras breda kompetens gav sommaren 2023 ett silver i öppna senior-EM-lag 
i mixedklassen. 
 
Maja Lo och Andrea var inför årsmötet inbjudna att berätta lite om sina upplevelser i 
samband med EM-medaljen, och gjorde innan årsmötet startade en mycket uppskattad 
redogörelse för deras EM-äventyr tidigare i år.  
 

§ 22. Avgående ledamot, Jan-Inge Troedsson, var ej på plats vid dagens möte och kommer 

att avtackas vid senare tillfälle.  

§ 23. Ordförande Peter Krug avslutade mötet. 

 
Vid protokollet 
 
 
 
Marie Ynner 
Sekreterare 
 
 
 
 
Peter Krug   Maya Lo Björk Heed   Anders Aronsson 
Ordförande  Justerare   Justerare  
 
 
 


